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Rasim Keskin: Merhaba, ben Rasim Keskin. Feyziye Mektepleri Vakfı Işık Üniversitesi 
Mekatronik Mühendisliği öğrencisiyim. Girişimciliğin doğuştan gelen bir şey olduğuna inanıyorum. 
Bir yıllık veya bir günlük bir süreç değil. Girişimi kendime ait bir girişimim vardı. Bu yönde olumlu 
düşünceler, olumlu destekler aldım. Birçok kişi daha fikrimin oluşma aşamasında bana destek 
verdiler. Girişimcilik Vakfı ailesine girmek için gerçekten 6 tane aşamadan oluşan çok uzun süren 
ve zorlu süreçten geçtim ve bunu başardım. Bunun için çok mutluyum ve çok gururluyum aynı 
zamanda. Girişimcilik Vakfı Fellow programında şu gibi imkânlarımız var. İlk öncelikle en önemlisi 
benim için muhteşem bir aile yapısına sahip oluyorsunuz. Sizin gibi düşünen, sizin gibi düşünce 
tarzında olan fellowlarla bir aradasınız. Muhteşem bir networking imkânı sağlıyor size. Bu konuda 
birçok kişiyle görüşebiliyorsunuz, birçok kişiyle tanışabiliyorsunuz. Birçok kişiyle fikirlerini, onların 
girişimlerindeki ana fikirleri yakalayabiliyorsunuz. Bu çok önemli bir şey aslında uzun zamandır 
Güven Borça’nın “Bu Topraklardan Dünya Markası Çıkar Mı?” sorusuna yanıt arayan bir insan 
olarak gerçekten Girişimcilik Vakfına girdiğim için ve bu networke sahip olduğum için ve bu aileye 
kabul edildiğim için çok mutluyum. Girişimcilik Vakfına girdiğinizde bir şirketinizin olmasına gerek 
yok ya da bir fikrinizin olmasına gerek yok. Girişimci olmak için girişimcilik yolunda aday olan 
herkes Girişimcilik Vakfına başvurabilir ve başvurmalıdır da bence. Üniversitenin bana bu 
girişimcilik ekosistemine girmem de girişimcilik ekosisteminde gerçekten çok yardımcı oldu. Yani 
son birkaç yıldır değil 4 yıldır benim için çok değerli bir şey. 4 yıldır da üniversitenin değerli insanları 
tarafından hem mentorluk hem de fikirlerime inanma, destekler ve bu konu da ilerlemem için 
pazara çıkmam ve ilk pazar aşamalarında oluşan bir kriz yönetimi yaratmam da kriz yönetiminde 
çok fazla destekleri oldu. Özellikle hocalarım ve çok sevdiğim mentor insanlar bunda bana 
muhteşem bir yardımı oldu. Bunun da üzerine vurgulayarak söylemek istiyorum. Arkadaşlarıma 
tavsiyem Girişimcilik Vakfının araştırmaları, Girişimcilik Vakfına başvurmaları ve kendi gelişiminizi 
yaratma yolunda mentorluk almaları, kariyer ofisine gitmeleri. Işık Üniversitesinin farklı bakış 
açılarına sahip insanlar tarafından farklı bakış açılarıyla yönlendirilmeniz. Yani Işık Üniversitesinin 
öğrencisi olmaktan her zaman gurur duyduğumu söyleyerek Işık Üniversitesinin mentorluk 
sürecinde de kendilerine çok teşekkür ederim. 
 
 
 
 

Kurum  :  Işık Üniversitesi 
Başlık : Öğrencimiz Rasim Keskin’i tebrik ederiz. 
Konuşmacılar : Rasim KESKİN 
Video Adresi : https://youtu.be/0YG4PZlrWxM  
Yayın Tarihi : 16.10.2017 
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*** Video burada sona eriyor. *** 


